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خبر

معاون رئیس جمهوری و رئیس سازمان حفاظت محیط 
زیست گفت: این سازمان با جدیت، تلاش و تعامل با بنیاد 

شهید پیگیر حقوق ۲ محیط بان شهید زنجان است.
به گزارش »دنیای هوادار«، عیسی کلانتری روز گذشته 
در دیدار با خانواده های میکائیل هاشمی و مهدی مجلل، 
محیط بانان شهید زنجان افزود: بنیاد شهید برای احقاق 
حقوق شهدای محیط بان همکاری های مناسبی با سازمان 
محیط زیست دارد و با روند فعلی مسایل قبلی موجود در 

این خصوص نیز رفع خواهد شد.
وی با دلجویی از خانواده شهیدان مجلل و هاشمی یادآور 
شد: هدف از این دیدار ابراز همدردی با خانواده این شهدا و 

تسلی خاطر آنان است.
کلانتری از ساخت ۲ پاسگاه محیط بانی با نام شهدای 
محیط بان زنجانی خبر داد و افزود: اعتبار ساخت این 
پاسگاهها از محل طرح های عمرانی معاونت محیط 

زیست طبیعی و تنوع زیستی تامین خواهد شد.
وی همچنین سرعت عمل نیروی انتظامی در دستگیری 
قاتلان محیط بانان زنجانی را ارزشمند و درخور قدردانی 
دانست و اظهار داشت: از اقدام بنیاد شهید استان زنجان 

در اختصاص جایگاه تدفین برای این محیط بانان شهید در 
قطعه شهدای بهشت زهرای زنجان نیز قدردانی می کنیم.

رئیس سازمان محیط زیست کشور همچنین در سفر به 
زنجان در مزار ۲ شهید محیط بان حاضر و نسبت به این 

شهدا ادای احترام کرد.
شب  دوشنبه  مجلل«،  »مهدی  و  هاشمی«  »میکائیل 
هفته گذشته /۱۶ فروردین جاری/ حین عملیات تعقیب 
و گریز شکارچیان خاطی و غیرمجاز در منطقه حفاظت 
شده فیله خاصه زنجان که از سال ۸۶ جزو مناطق شکار 
ممنوع این استان زنجان اعلام شد و وسعت آن نیز ۱۱۰ 
نایل  به درجه رفیع شهادت  هزار و ۵۳۲ هکتار است 

شدند.
۴۷ هزار هکتار از جنگل های دچار حریق کشور در برنامه 

غنی سازی قرارگرفت
رئیس سازمان جنگل ها، مراتع و آبخیزداری گفت: سال 
گذشته حدود ۴۷ هزار هکتار از نقاط جنگلی خسارت دیده 
ناشی از حریق، براساس زون بندی های انجام گرفته تحت 

پوشش طرح و برنامه توسعه و غنی سازی قرار گرفت.
به گزارش »دنیای هوادار«، مسعود منصور روز گذشته در 

گفت و گو با خبرنگاران در چالوس افزود: از این میزان 
یکهزار و ۲۰۰ هکتار مربوط به جنگل های خزری هیرکانی 
بوده است که پیرو بخشنامه ابلاغی به ادارات کل چهارگانه 
شمال کشور خواسته شد که در بخش غنی سازی اعم از 
توسعه جنگل با درختکاری در مناطق خالی و احیای بخش 

های دچار مشکل شده جنگل اقدام کنند.
با  وی اظهار کرد: در لایحه بودجه سال ۱۴۰۰ نیز دولت 
پیگیری کمیسیون منابع طبیعی و کشاورزی مجلس 
شورای اسلامی اعتبارات قابل توجهی در بخش حفاظت از 
جنگل ها پیش بینی کرد که نسبت به سال ماقبل رشد دو 

برابری داشته است.
رئیس سازمان جنگل ها، مراتع و آبخیزداری گفت: با توجه 
به اقداماتی که در جهت کاهش قاچاق چوب در جنگل 
های شمال کشور صورت گرفت در سال گذشته نسبت به 
مدت مشابه قبل ۳۰ درصد قاچاق چوب و میزان کشفیات 

۲۰ درصد کاهش یافت.
منصور توضیح داد: امروز در درون جنگل های حفظ شده 
شاهد کاهش سطح تراکم و یا به عبارتی تنگ شدن جنگل 
هستیم که نیازمند کنترل می باشد و قرار است با اجرای 
طرح پایش هوایی جنگل های هیرکانی بتوانیم از تخریب 

جنگل های شمال در همه بخش ها جلوگیری کنیم.
رئیس سازمان جنگل ها، مراتع و آبخیزداری با اشاره به 
اجرای طرح پایش از جنگل های هیرکانی گفت: با اجرای 
کامل این طرح می توان هرگونه تخریب و تصرف مناطق 

جنگلی را شناسایی و برای آن برنامه ریزی کرد.
وی اظهار کرد: هم اینک در فاز نخست به عنوان پایلوت 
حدود ۱۰۰ کیلومتر در ۱۰ کیلومتر اجرای این طرح آغاز شده و 
امسال هم سعی می کنیم طرح را به کل جنگل های شمال 
تعمیم دهیم و در سال آینده هم در کل جنگل های کشور 

این طرح اجرایی خواهد شد.
رئیس سازمان جنگل ها، مراتع و آبخیزداری گفت: افق دید 
در دراز مدت این است که بتوانیم پایگاه هوایی حفاظت از 

جنگل ها راه اندازی کنیم.

سخنگوی وزارت بهداشت، درمان و آموزش پزشکی گفت: 
با شناسایی ۲۳ هزار و ۳۱۱ بیمار جدید کرونا در کشور 
رکورد مبتلایان شناسایی شده روزانه شکسته شد و با فوت 
۲۷۴ نفر دیگر از هموطنان مبتلا به کووید ۱۹ در شبانه روز 
گذشته، تعداد جان باختگان این بیماری در ایران به ۶۴ 
هزار و ۷۶۴ نفر رسید و تاکنون 1 میلیون و 720 هزار و 84 

تن به طورکامل بهبودیافته و مرخص شده اند.
به گزارش »دنیای هوادار«، سیما سادات لاری روز گذشته 
افزود: تا دیروز و بر اساس معیارهای قطعی تشخیصی 
۲۳ هزار و ۳۱۱ نفر بیمار جدید مبتلا به کووید۱۹ در کشور 
شناسایی شد و دو هزار و ۸۸۴ نفر بستری شدند. با این 
حساب، مجموع بیماران کووید۱۹ در کشور به دو میلیون و 

۹۳ هزار و ۴۵۲ نفر رسید.
سخنگوی وزارت بهداشت گفت: تاکنون یک میلیون و ۷۲۰ 
هزار و ۸۴ نفر از بیماران، بهبود یافته یا از بیمارستان ها 
ترخیص شده اند. همچنین چهار هزار و ۴۴۰ نفر از بیماران 
مبتلا به کووید۱۹ در وضعیت شدید این بیماری تحت 
مراقبت قرار دارند و تاکنون ۱۳ میلیون و ۷۷۰ هزار و ۱۶۷ 

آزمایش تشخیص کووید۱۹ در کشور انجام شده است.
وی افزود: هم اکنون ۲۹۵ شهرستان قرمز و ۹۹ شهرستان 
نارنجی هستند و بر اساس مصوبات ستاد ملی مقابله با 
کرونا مسافرت »از« و »به« شهرهای با وضعیت قرمز و 
نارنجی ممنوع است. همچنین ۴۵ شهرستان در وضعیت 

زرد و فقط ۹ شهرستان در وضعیت آبی قرار دارند.
لاری گفت: امروز باز هم شاهد تغییر رنگ بندی شهرها 

بودیم، هیچ منطقه ای در کشور مصون از آلودگی نیست 
همچنان شاهد خیز فزاینده عمودی بیماران سرپایی و موارد 
بستری بیماران هستیم و با توجه به قدرت سرایت بالای 
ویروس جهش یافته حضور در اماکن سرپوشیده خطرناک 
تر از گذشته است ضروری است از برگزاری و حضور در 
تجمع ها، دورهمی و مهمانی های خانوادگی و مراسم 
عروسی و عزا خودداری شود. درخانه بمانید و یاری گر 

کارکنان نظام سلامت در جبهه نبرد با بیماری باشید.
سخنگوی وزارت بهداشت پیش از این گفته بود: نمودار 
ابتلا و بستری کرونا با شیب تند صعودی امتداد دارد و 
همه استان ها با افزایش جدی بیماران بستری و سرپایی 
مواجه هستند. میزان عمل به پروتکل های بهداشتی نیز 
همچنان پایین و نگران کننده و طبق آخرین گزارش ها 

۵۶ درصد است.
وی افزود: با توجه به رابطه معنادار بین میزان عمل به 
پروتکل های بهداشتی و افزایش بیماری و با توجه به 
افزایش شیوع ویروس جهش یافته کرونا در همه استان ها 
و سرایت بسیار بالای این ویروس، در صورت پایین ماندن 
میزان رعایت دستورالعمل های بهداشتی شاهی افزایش 
روز افزون موارد بستری و مرگ و میر بیماری کووید۱۹ در 

کشور خواهیم بود.
سخنگوی وزارت بهداشت گفته است: با توجه به قدرت 
سرایت بالای بیماری کووید۱۹ و گسترش ویروس جهش 
یافته انگلیسی توصیه می کنیم افرادی که در تماس نزدیک 
با بیماران بوده اند، ۱۴ روز در خانه قرنطینه بمانند.  فضای 

مشترک با دیگران را در منزل به حداقل ممکن برسانند و اگر 
هر گونه علامت مانند تب، سردرد، سرفه، تنگی نفس، بدن 
درد، از دست دادن حس بویایی یا چشایی داشتند با ۴۰۳۰ 
تماس بگیرند. محل قرنطینه را تحت هیچ شرایطی ترک 
نکنند و در صورت نیاز به مراجعه به مراکز درمانی ماسک 

بزنند و از وسایل حمل و نقل عمومی استفاده نکنند.
لاری از مردم خواست ضمن رعایت اصول بهداشتی در 
صورت مشاهده هر گونه علایم مثل تب، سرفه، سردرد، بدن 
درد هر چند خفیف، در خانه بمانند. از تماس با اعضای 
خانواده و همکاران پرهیز کنند و در صورت ادامه این علایم 

با سامانه ۴۰۳۰ تماس بگیرند.

»معاون رئیس جمهوری«: 

پیگیر حقوق محیط بانان شهید زنجان هستیم

شمار بهبودیافتگان کرونا به یک میلیون و 720 هزار و 84 تن رسید

حرف اول

کرونا در ایران

ما را همه شب نمی برد خواب...
افتاده  راه  به  بساطی  یک 
ببین.  و  بیا  که  روزها  این 
گویا  که  بندیلکی  این 
حالا  است  ماسک  اسمش 
های  ست  از  بخشی  شده 
روزمره که باید با رنگ شال و 
کراوات و کمربند و کفش و 
جوراب هماهنگ باشد. حالا 
یا سه لایه یا پارچه ای یا چرمی یا هرجور دیگری. خیلی هم 
عالی. اصلا بنی بشر با همین شیدایی هاست که مشکلاتش 
را تحمل می کند. اما مساله اینجاست که این مشکلات را 
به تدریج بشود برطرف کرد. رفع مشکلات هم نیاز به درایت 
و برنامه ریزی دارد. که اتفاقا در کشور ما هم به شدت موج 

می زند. می گویید نه!؟ برایتان مثال می زنم:
ما در کشورمان تعطیلاتی داشتیم حدود دو هفته یعنی 
برای دوران قرنطینه کرونا، مسئولان  نیاز  اندازه  به  دقیقا 
محترم با تدبیر خود در این دوره تمام مسیرهای سفر را 
بستند و گفتند هرکه تخلف کند، گوشش را می پیچانیم. 
واردات  و  تولید  کار  دنبال  افتادند  جد  به  هم  خودشان 

واکسن.
اما چشمتان روز بد نبیند، ما در مجاورت کشورمان یک 
همسایه ای داریم که همین تعطیلات را کردند دکان فروش 
بلیط قطار و هواپیما و اتوبوس. مردم هم که از قرنطینه در 
رفته زدند به چاک جاده. خلاصه بیا و برویی بود. حالا که 
آن روزها گذشته، مملکت ما در یک آرامش آبی خاصی به 
سر می برد و همه با خیال راحت به سر می برند اما کشور 
مردمان آن دیار شده است شبیه املت ربی قهوه خانه ای 
با نمک و فلفل فراوان. و همینطور مثل برگ پاییز دارند 
می ریزند و می میرند، خدا رحمتشان کند. فی الواقع ما باید 
دستبوس حضرات مسئول هم باشید که اینهمه به فکر ما 
هستند. یک کار نابخردانه دیگری که در آن کشور که نامش 
را نمی بریم تاغیبت نشود، انجام دادند این بود که پیش 
از تعطیلاتشان هم که راه ها بسته بود، فقط خودروهای 
شخصی اجازه تردد نداشتند و مردم می توانستند با وسایل 
نقلیه عمومی دهان به دهان و نفس به نفس کرونا را بغل 
کنند و بروند از این شهر به آن شهر. شب تا صبح هم که 
ترددها محدود می شود آنجا، انگار ویروس ها شب ها سر 
ساعت فلان بیدار می شوند و صبح ها سر ساعت بهمان 

می خوابند. 
در این سو اما این مسئولان ما آنقدر به فکرند که در فرصت 
عظیم  حماسه  برای  می دهند  تمرینمان  مقتضی  های 
انتخابات! به طوری که حالا برای خرید اقلام مختلف در 
صفوف به هم فشرده البته با رعایت پروتکل های بهداشتی 
انتظار می کشیم و صبر و شکیبایی را تمرین می کنیم. 
آنطور که شاعر می فرماید، هفت شهر عشق را عطار گشت 

ما هنوز اندر صف یک جوجه ایم.
به علاوه مسئولان ما در حال تدارک واکسن برای ارسال به 
سایر بلاد بدبخت مصیبت زده بی تدبیر هم هستند و قرار 
است واکسن را همراه با یک چیز دیگر به دنیا صادر کنند. 

دمشان هم گرم.
حالا ما برویم لباس بپوشیم که قدری خرید منزل انجام 
بدهیم که هر کدامشان دو سه ساعتی احتمالا در صف 

ایستادن دارد.
به امید آن روز که در صف واکسن، مشت محکمی بکوبیم 

بر دهان استکبار جهانی.

سرمقاله

»دنیای هوادار« یاد و خاطره شهدا به ویژه 
شهید علی کمیلی فر  را گرامی می دارد

 دکتر علی  ساجدی

  نویسنده
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جامعه

رئیس هیات فوتبال شهرستان فردیس با اشاره به برتری 
هشت بر صفر تیم فوتسال نصر بانوان این شهرستان در 
لیگ دسته یک فوتسال کشور مقابل تیم تبریز، گفت: 

فوتسال بانوان فردیس در سطح استان البرز و کشور 
حرف برای گفتن دارد.

مجید رمضانی روز گذشته افزود: روز گذشته در ورزشگاه 
انقلاب اسلامی کرج در ادامه رقابت های لیگ یک 
فوتسال کشور، شاهد برد پرافتخار بانوان تیم فوتسال 

نصر فردیس در مقابل تیم پویان تجارت تبریز بودیم.
وی اظهار داشت: هیات فوتبال این شهرستان برای 
رسیدن به این موفقیت ها تمام تلاش خود را می کند و 
هر امکاناتی که نیاز باشد در اختیار ورزشکاران این رشته 
قرار می دهد تا شاهد موفقیت و افتخار آفرینی فوتسال 

کشورمان باشیم.
وی افزود: توسعه فوتبال و فوتسال در حوزه بانوان و 
چشم انداز ما در هیات فوتبال تشکیل یک تیم برتر 
و منتخب از بانوان بود تا برای شرکت دررقابت های 
استانی و کشوری حضور داشته باشند که این مهم با 

عزم جدی، همکاری و حمایت همه مسوولان محقق 
شد.

رئیس هیات فوتبال شهرستان فردیس گفت: حوزه 
فوتبال و فوتسال بانوان فردیس در سطح استانی و 
کشوری دارای توانمندی بالایی است که متاسفانه تا 
کنون مورد بی مهری قرار گرفته و بانوان آن طور می 
بایست معرفی و دیده نشده اند، به همین منظور در 
تلاش هستیم با اتکا بر توانمندی فعالان در این عرصه 

شهرستان فردیس را به جایگاه اصلی خود بازگردانیم.
رمضانی افزود: به منظور ارتقا فوتبال از بازیکن های 
جوان و با استعداد که دیده افق برای آینده شهرستان 

فردیس دارند، استفاده می شود.
لیگ یک کشور بانوان از روز گذشته با ۹ تیم از استان 
های مختلف کشور در ورزشگاه انقلاب کرج آغاز شده تا 

۲۵ فروردین ماه ادامه دارد.

رئیس اتاق اصناف مرکز البرز اعلام کرد: فروش گوشت 
مرغ گرم بالاتر از نرخ مصوب در واحدهای صنفی این 

استان ممنوع بوده و با متخلفان برخورد می شود.
بهروز حصاری روز گذشته با اعلام این خبر اظهار داشت 
که طی نشست های  برگزار شده با جهاد سازمان جهاد 
کشاورزی و استانداری البرز، مقررشد که  برحسب نیاز 
روزانه مرغ  به استان البرز اختصاص یابد و درصورت نیاز  

سهمیه نیز افزایش می یابد.
وی اضافه کرد: اکنون استان البرز ۲۵ درصد از نیاز مرغ 

شهروندان را می تواند تامین کند که با برنامه ریزی 
انجام شده مقرر شد که سه استان زنجان، قزوین و 
گیلان به عنوان استان های معین نیاز مصرف مرغ 

استان را تامین کنند.
مرغ  نرخ مصوب هرکیلوگرم  اکنون  افزود:  حصاری 
این  از  بیشتر  و ۹۰۰تومان است که فروش  ۲۴هزار 
نیز  مرغ  بندی  قطعه  و  شود  می  محسوب  تخلف 

ممنوع است.
وی بیان داشت: اکنون با توجه به توزیع گسترده مرغ در 

بازار این استان، صف های دریافت مرغ کاملا متوقف 
و در گوشت مرغ به اندازه نیاز شهروندان وجود دارد.

رئیس اتاق اصناف مرکز البرز خاطرنشان کرد که در 
سال جاری ۵۰۴ واحد صنفی عرضه مرغ توسط بازرسان 
معاونت نظارت و بازرسی این اتاق بازدید و هفت واحد 

صنفی متخلف شناسایی شدند.
وی گفت: عمده تخلفات این واحدهای متخلف عرضه 
خارج از شبکه، گرانفروشی و عدم درج قیمت بوده 

است.

محمدرضا ولی زاده - دبیر سرویس ورزشی

در شرایطی که از هفته بیستم رقابت های لیگ دسته یک، 
امروز )چهارشنبه( نماینده استان البرز، تیم گل ریحان در 
جم به مصاف شاگردان محمد نصرتی می رود که بازهم 
مدیران تیم برای مردم استان، شگفتانه ای داشتند، البته 
آن هم از نوع منفی... باوجود اینکه پس از اخراج اصغر 
مازیار آن هم به عنوان چهارمین سرمربی تیم در کمتر از 
یک فصل، گل ریحانی ها برای دیدار حساس با پارس جم، 

نیمکت  روی  داشتن سرمربی  از  اخیر  هفته های  مانند 
بهره نمی برند، در شرایطی که مجید دودانگه هم از پست 
سرپرستی تیم کناره گیری کرده است، تا وضعیت نماینده 
استان البرز برای حضور در جم در هاله ای از ابهام قرار گرفته 

باشد.
اما گویا جناب مدیرعامل، بازهم نامه  نگاری را آغاز کرده و 
این بار در نامه ای به مدیرکل ورزش و جوانان استان البرز 
از احتمال کناره گیری این تیم از ادامه مسابقات خبر 
داده است و رونوشتی نیز برای استاندار البرز، شهردار کرج، 

نمایندگان استان در مجلس شورای اسلامی و امام جمعه 
کرج نیز ارسال کرده است.

مدیرعامل  و  گل ریحان  باشگاه  که  است  این  اول  نکته 
این  با  بار است که  متخصص و متعهدش!!! چندمین 
نامه نگاری ها قصد دارند ذهنیت دوستداران فوتبال البرز را 
از اصل موضوع که مشکلات عدیده مالکیتی و مدیریتی 

نماینده استان البرز است، دور کنند.
اما عجیب است که تنها رسانه منصوب به باشگاه که به 
یک صفحه  در اینستاگرام ختم می شود و تنها به محلی 
برای اعلام نتایج شکست های سنگین گل ریحان اختصاص 
پیدا کرده، خبری از نامه انصراف تیم منتشر نکرده است 
و همین موضوع می تواند این نامه را هم در کنار دیگر 
کاغذبازی های مدیران گل ریحان قرار دهد، با این اوصاف 

این تهدید را هم باید کشک بنامیم.
صحبت جدیدی نیست، درخصوص شرایط قمر در عقرب 
گل ریحان زیاد نوشتیم و این روزهای تیره و تار را از چندی 
پیش بینی  تحلیلگرش  مدیران  و  تیم  این  برای  پیش 
می کردیم، اما بهتر است مدیران تیم بازی جدیدشان را 
زودتر تمام کنند زیرا این نوع مدیریت پوپولیستی و شعارگرا 
دیگر برای مردم استان البرز نخ نما شده است و برای فرار از 

واقعیت بهتر است، راه دیگری را پیدا کنند.
البته بی وقفه منتظر اقدامات مدیران گل ریحان در جهت 
پیگیری نامه و تهدید جدیدشان هستیم، امیدواریم این 
تهدید مانند دیگر وعده و وعیدهای ریز و درشت مدیران 
تیم، درخصوص صعود به لیگ برتر، تاسیس بزرگترین مرکز 

استعدادیابی کشور و فعالیت در حوزه بانوان و... نباشد.

فوتسال بانوان فردیس در سطح کشور حرف برای گفتن دارد

»رئیس اتاق اصناف«:

فروش مرغ بالاتر از نرخ مصوب در البرز ممنوع است

در پی  استعفای مدیرعامل گل ریحان البرز؛

این بازی ها نخ نما شده...

»البرز« چه خبر؟

فرمانده انتظامی البرز از کشف یک انبار کالای قاچاق 
با بیش از ۱۹۰ دستگاه انواع لوازم خانگی در شهرستان 

کرج خبر داد.
به گزارش روز گذشته مرکز اطلاع رسانی پلیس البرز، 
سردار عباسعلی محمدیان اظهار داشت: در اجرای کنترل 
با قاچاق  اداره مبارزه  انبارهای نگهداری کالا، ماموران 
کالا و ارز پلیس امنیت اقتصادی استان البرز، موفق به 
شناسایی یک انبار دپو لوازم خانگی قاچاق در یکی از 

مناطق کرج شدند.
سازمان  بازرسان  همراه  به  پلیس  ماموران  افزود:  وی 
صمت به محل انبار اعزام و در بررسی سوابق آن محرز 
شد که انبار و همچنین ورود و خروج کالاهای موجود 
نیز در سامانه ثبت نشده که با دستور اداره کل تعزیرات 
حکومتی استان البرز، محل مذکور پلمب و مالک انبار نیز 

برای ادامه تحقیقات تحویل مراجع قضائی شد.

فرمانده انتظامی استان البرز، افزود: در بازدید از این انبار 
۱۹۰ دستگاه لوازم خانگی قاچاق شامل: جارو برقی، پلوپز، 

آبمیوه گیری و... کشف شد.
سردار محمدیان گفت: ارزش تقریبی کالاهای کشف شده 
بر اساس نظر کارشناسان پنج میلیارد ریال برآورد شده 

است.
وی افزود: قاچاق کالا با عنوان یک بار معنایی منفی 
برای فعالیت های اقتصادی، به شمار آمده و نرخ بیکاری 
را افزایش می دهد، بنابراین برای مقابله با  این پدیده 
نیروی انتظامی با تمام قدرت و با همکاری سایر دستگاه 
ها مبارزه جدی و قاطعانه ای با کالای قاچاق دارد و در 

این راه با جد با قاچاقچیان کالا برخورد می کند.
وی خاطرنشان کرد: برای ریشه کن کردن پدیده قاچاق 
کالا در جامعه تنها اقدامات قهری پاسخگو نیست، بلکه 
باید با اقدامات پیشگیرانه و فرهنگ سازی، زمینه کاهش 

قاچاق را فراهم کنیم و مردم نیز می بایست با نخریدن 
کالاهای فاقد اصالت و قاچاق در ریشه کنی پدیده قاچاق 

مشارکت کنند.

سردار »عباسعلی محمدیان« خبر داد:

کشف انبار کالای قاچاق در کرج
پای لنگ قانونمداری و شیوع کرونا!

موج چهارم کرونا شروع شد و 
هر روز صدها خانواده داغدار 
هستند  عزیزانشان  مرگ 
تخت  روی  نفر  هزاران  و 
این  امیدوارند  بیمارستان 
آخرین  آید،  می  که  نفسی 
بقیه  و  نباشد!  نفسشان 
منتظریم تقصیر را گردن یکی 

بیندازیم و همه دنبال پیدا کردن »پرتقال فروشیم«!
از ما هیچ وقت کلاهمان را قاضی کردیم که به  هرکدام 
سهم خودمان، چقدر در شیوع کرونا مقصریم؟ چقدر موارد 
بهداشتی یا محدودیت ها رو رعایت کردیم؟! یا فقط کنار گود 

ایستادیم تا یکی بیاید و لنگش کند!؟
همیشه برای خیابان پل عابر می خوایم اما تو چند قدمی 
خط عابر یا پل، حاضر نیستیم دو قدم آنطرف تر برویم و بی 
خیال از قانون، از وسط خیابان رد می شویم. سر چهارراه اگر 
افسر و دوربین نباشد، چراغ قرمز را بی خیال می شویم  و 
گازش را می گیریم و می رویم. تو شرایط کرونا  قسم وزیر 
بهداشت برای اینکه خودمان کرونا نگیریم را زیرسبیلی رد 
می کنیم و می گوییم تا دریا را نبینیم آروم نمی گیگیریم!

می  گویند مغازه ها را ببندید مردم نیایند تو خیابان، می 
رویم تو مغازه، کرکره ها رو نیمه افراشته می کنیم، دوتا پا 
در حال رد شدن می بینیم، کرکره رو می دهیم بالا! همه جا 
رو تعطیل کردن که خانه بمانیم کرونا نگیریم؛ بار سفر می 
بیندیم، یا زار و زنبیل جمع می کنیم می رویم پارک! یعنی 
برای اینکه پارک نرویم منتظر یک نوار زردیم که شهرداری 
بکشد، آخر هم از زیرش رد شویم برویم داخل؟ واقعا منتظر 

چه هستیم!؟
هشدار، جریمه، ترس از شیوع بیشتر کرونا و تهدید مرگ، 
کافی نیست؟ یعنی منتظریم پلیس بیاید به جرم خشونت 
رویم،  می  کرونا  استقبال  به  سر  با  که  خودمان  علیه 
و  قانونمندی  پای  یعنی  همه  ها  این  کند؟  دستگیرمان 
فرهنگ شهروندی در جامعه و فرهنگ عامه ما بدجوری لنگ 

می زند!
مسئولان محترم و مدیران شهری عزیز! لطفا برای درمان پای 
لنگ رعایت قانون توسط شهروندان فکری بکنید...  برخورد 
و مقابله راهکار نیست؛ لطفا الفبای حقوق شهروندی رو به 

ما یادآوری کنید!
همشهریان و دوستان عزیز!

منتظر معجزه از مسئولان نباشیم! خودمان باید دست به کار 
شویم و از خودمان شروع کنیم. درمان درد فرهنگ دست 

هرکدام از ماست!

یادداشت

»دنیای هوادار« یاد و خاطر زنده یاد »علیرضا حقیقی«
 - شهید مدافع سلامت - را گرامی می دارد

مریم آقانوری

  نویسنده
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شهری »دنیای هوادار« یاد و خاطر زنده یاد »جلال الدین همایی« 
- شاعر، ادیب و ریاضیدان فقید - را گرامی می دارد

»تولید،  که  سال  شعار  به  اشاره  با  نفت  وزیر 
پشتیبانی ها و مانع زدایی ها« است بر حمایت از 
شرکت های دانش بنیان و استارتاپ ها در سال 
جاری تاکید کرد و گفت: وزارت نفت از طریق 
بودجه ۱۴۰۰ می تواند ۸۰۰ میلیارد تومان منابع را 

برای حمایت از استارتاپ ها هزینه کند.
روز  زنگنه«  »بیژن  هوادار«،  »دنیای  گزارش  به 
و  پژوهش  آیین گشایش صندوق  در  گذشته 
فناوری صنعت نفت با اشاره به اینکه در اجرای 
خط لوله گوره به جاسک توانستیم بخش اصلی 
و  مبارکه  فولاد  با  همکاری  یک  در  را  ورق ها 
اکسین خوزستان به نتیجه برسانیم، افزود: اکنون 
همه ورق ها تامین شده و لوله ها نیز تحویل داده 

شده است.
وزیر نفت با تاکید بر ضرورت همکاری با جهان 
برای تقویت توان ملی، گفت: با توجه به ظرفیت 
اهمیتی  با  حرف های  می تواند  ایران  فناوری، 
بیش از خود نفت و منابع طبیعی برای گفتن در 

منطقه داشته باشد.
زنگنه با بیان اینکه قراردادهایی که امروز امضا 
از  زیادی  تعداد  تلاشِ  ماه ها  حاصل  می شود 
با  فناوری  توسعه  برای  کارشناسان  و  مدیران 
توجه به ظرفیت دانش بنیان است، تصریح کرد: 
بی شک آینده کشور نه در گرو تولیدهای سنتی 
بلکه در گرو توجه به ظرفیت های دانش بنیان و 
توسعه فناوری ملی است که البته این کار جز در 

همکاری با جامعه جهانی اتفاق نمی افتد.
جهانی  همکاری های  اینکه  بر  تاکید  با  وی 
سبب تقویت توان ملی می شود، بیان داشت: اگر 
می خواهیم تیم ملی فوتبال قوی داشته باشیم 
به طور حتم باید با تیم های درجه یک جهان 
مسابقه دهیم، اگر هم می خواهیم کشتی گیران 
تراز نخست در سطح جهانی پرورش دهیم باید 

چنین مسابقاتی داشته باشیم.
وزیر نفت گفت: بدون حضور در جریان رقابت های 
طبیعی جهان، نمی توانیم از یک سطح ملی فراتر 
و به سطح جهانی برویم، امروز همکاری با جهان 
یک اصل است و ما به طور حتم باید به آن توجه 

کنیم.
در  کاتالیست ها  انواع  ساخت  کرد:  تاکید  وی 

فرآیند تولید بخشی دیگری از کارها بود.
به گفته زنگنه، کاری که اکنون به صورت جدی 
دنبال می کنیم ساخت ماشین های دوار مانند 
توربین ها و کمپرسورهای انتقال و کمپرسورهای 

فرآیندی است.
وی با اشاره به ۲ اقدام مهم وزارت نفت برای 
حمایت از شرکت های دانش بنیان، افزود: اقدام 
نخست، تاسیس پارک نوآوری و فناوری نفت 
است که اساس نامه آن تایید و ارکان آن مستقر 
شده و فعال شده اند و مکان لازم در نظر گرفته 
شده است. از این پارک ها چندین مورد تاسیس 
شده است اما پارک نفت جزو نخستین مواردی 

است که از طرف بخش تقاضا تاسیس شد.
زنگنه ادامه داد: صندوق پژوهش و نوآوری که به 
صورت غیردولتی تاسیس شد هم جزو نخستین 
صندوق های پژوهشی و فناوری است که از طرف 
تقاضا ایجاد شده است، این در حالی است که 

چنین اقدام هایی همیشه از طرف عرضه بود.
وی گفت: همواره صنعتگران و دانشگاه ها این 
صندوق ها یا پارک ها را تاسیس می کردند، اما این 
بار شکار به دنبال شکارچی بوده است زیرا طرف 
تقاضا با طرح تقاضای خود، طرف عرضه را به 

فعالیت تحریک می کند.
وزیر نفت اظهار داشت: این مساله مهمی است 
به ویژه از طرف صنعت نفت که بزرگترین سرمایه 
گذاری ها در آن انجام می شود و بزرگترین محرک 

اقتصاد در بخش فناورانه می تواند باشد.
وی تاکید کرد: صندوق پژوهش و نوآوری نفت 
با ۱۰۰ میلیارد تومان سرمایه کار خود را شروع کرد 
و امسال باید سرمایه خود را چندین برابر کند، 
وزارت نفت نیز از طریق قانون ۱۸ بودجه ۱۴۰۰ 
می تواند ۸۰۰ میلیارد تومان منابع را برای حمایت 
این صندوق  به  و  کرده  هزینه  استارتاپ ها  از 

کمک کند.
زنگنه بیان داشت: طرح های متعددی داریم که 
امسال از طریق اهرم های پارک نوآوری و صندوق 
از  برسانیم،  انجام  به  دیگر  اجزای  با همکاری 

جمله طرح احیای چاه های مرده و کم بازده.
خرید  فناور،  شرکت های  برای  ادامه  داد:  وی 
برای نمک زدایی،   فناور  از شرکت های  خدمات 
بهینه سازی مصرف انرژی و خرید تضمینی که 
یک رکن آن گواهی کیفیت است، پارسال به 

انجام رسید.
این مقام مسوول اضافه کرد: خرید تضمینی با 
هدف حمایت مالی از استارتاپ ها، مراکز نورآوری 
در دانشگاه ها به صورت شعبه های مستقل و 
مشترک و خرید تضمینی، بیش از یک سال 

پیش مطرح شده بود و به نتیجه می رسد.

»وزیر نفت« از افزایش پشتیبانی وزارت از استارتاپ ها
 در سال جاری خبر داد:

حمایت ۸۰۰ میلیارد تومانی!

انتخاب اعضای تیم ملی و کادرفنی هم قوز بالای قوز شده است؛

با این کاروان به کجا می رویم!؟

با یک ارزیابی همه جانبه و بررسی ریشه ای می توان به تمامی عوامل 
دخیل بروز مشکلات اخلاقی و فرهنگی و علل ضعف آن ها در ورزش 
امروزی پی برد و بسیار سریع نتیجه گیری کرد که چه عنصر یا عناصری با 
ارائه آمار غیرواقعی و گاه انسان فریب و نوعی احساس رضایت کاذب می 

خواهند معضلات رابه گونه ای دیگر نشان دهند!
به طور قطع، یکی از دلایل اصلی در این امر انقطاع و بریدگی از سنت 
های نیکو و پسندیده آداب و رسوم و منش پهلوانی و جوانمردی است که 
متاسفانه آنچنان محو گرفتاری های روزمره شده ایم که گاه فراموش می 

کنیم چه گذشته و پیشینه ای داشته ایم!
نگارنده قصد ندارد بگوید که رها کردن گذشته و غفلت از عقبه فکری و 
فرهنگی که داریم اسباب وادادگی شده و ثمراتش را در بی هویتی جوامع 

امروزی می بینیم!
اگر در گذشته فقط در یک مقطع و یک رشته خاص از معضلی بنام بد 
اخلاقی و بی فرهنگی در ورزش رنج می بردیم، که اگر مدیران ناکارآمد و 
مسئولان ورزش به موقع اقدامی برای پیشگیری به عمل می آوردند دامنه 
این اپیدمی به سایر رشته ها کشیده نمی شد تا برای حل این معضل ناچار 

شویم به کلیت ورزش بپردازیم.
طبیعی است وقتی اداره امور ورزش  به دست غیر ورزشی ها سپرده شود 

جز این نباید انتظار داشت!
در روزگاران گذشته گاه فقط در فوتبال شاهد مشکلات بد رفتاری بودیم 
اما حالا دامنه آن به سایر رشته ها به ویژه والیبال که یک رشته دانشگاهی 

است نیز کشیده شده است.
اگر به موقع و از ابتدا به طور اصولی و منطقی چاره اندیشی همه جانبه ای 
صورت می گرفت، شاید به نتایجی می رسیدیم که مانع از گسترش این 

معضل به این رشته می شد.
اما با کمال تاسف در سال های اخیر نه تنها در حل این مشکل کاری صورت 
نگرفته است که مسئولان وزارت ورزش و جوانان و روسای فدراسیون ها 
سعی در تکذیب و سرپوش نهادن بر روی رویدادهای غیرورزشی و ناهنجاری 
های اخیر و در نهایت عدم پرداختن به موارد ذکر شده دارند! با این گمان 

که نپرداختن به این قبیل بی فرهنگی و بداخلاقی، یعنی حل مشکلات!
نمونه های بارز آن حوادثی بود که در روزهای پایانی رقابت های لیگ 
برتر والیبال ایران دیده شد! و اصحاب رسانه، به ویژه رسانه ملی، کارگزاران 
مسابقات، داوران، مربیان، ورزشکاران، پیشکسوتان و میلیون ها علاقه مند 
به والیبال از طریق گیرنده های تلوبزیونی به عینه شاهد آن بودند! به راستی 

چه عواملی باعث گردیده ورزش کشورمان دچار چنین عقوبتی شود؟
بحث کلی در حال حاضر فدراسیون والیبال در آستانه رفتن به مسابقات 
المپیکی است. بانگاهی به لیست اسامی دعوت شده  به تیم ملی چنین 
استنباط می شود که تصمیم گیرنده ها بیشتر افراد سیاسی و غیرورزشی 
بودند تا والیبالی! بر همین اساس اعتقاد ما بر این است که این ساختار نمی 

تواند پاسخگوی انتظارات خانواده بزرگ والیبال ایران باشد.
حال اگر در بحبوحه انتخابات و در آستانه اعزام تیم ملی والیبال به مسابقات 
المپیک توکیو لب به انتقاد بگشائیم تردید نکنید که مورد هجمه قرار می 
گیریم و خواهند گفت هدف تضعیف روحیه کادر فنی و بازیکنان تیم ملی 
بوده است! با این حال و به اجبار پرسش اینجا است؛ براساس کدام ملاک 
انتخاب نفرات تیم ملی و کادرفنی صورت گرفته است!؟ ساماندهی و برنامه 
ریزی و ملاک برای حضوری مقتدرانه در بازی های المپیک توکیو بر چه 

پایه ای استوار بوده است؟
اینکه فرد یا افراد پشت پرده با نفوذ در فدراسیون، نظرات دلخواه خود را 
تحمیل و اعمال می کنند و مربیان و بازیکنان سفارشی جایگزین مربیان 
موفق و بازیکنان شایسته می شوند، کاری است اصولی و به واقع ملاک 
انتخاب!؟ منتقدین هم باید از این همه تبعیض و مماشات چشم پوشی 

کنند و لب فرو بندند؟
از اصل موضوع دور نشویم و کلام را به حاشیه نبریم، بحث ما بحث اخلاق 
در ورزش است که متاسفانه در ورزش امروزی نایاب و حکم کیمیا پیدا 

کرده است.

ورزش در گذشته پهلوان محور بوده است و در آن اخلاق حرف اول را می 
زده. آنچه که در ورزش گذشته برای مردم مطرح و قابل احترام بود، منش 
پهلوانی و اخلاق ورزشی یک قهرمان بود نه صرفا عناوین و مدال های 

قهرمانی!
مشکلات و گرفتاری ورزش کنونی از زمانی آغاز شد که نتیجه محوری و برد 
به هر قیمت جایگزین اخلاق محوری و پهلوان پروری گردیده است! مضاف 
بر این که از وقتی اداره ورزش به دست غیر ورزشی و افراد سیاسی سپرده 
شده که پیروزی و کسب مدال را به ارزش های معنوی و اخلاقی ترجیح 

دادن، فاتحه اخلاق و منش پهلوانی هم خوانده شد!
هدف از طرح این مطالب به این خاطر است که بداخلاقی و رفتار و کردار 
ناپسند مربی که خودباید الگو وسرمشق اخلاق برای شاگردانش باشد،  چرا 
ازنظر  مدیران فدراسیون والیبال نادیده انگاشته می شود و تازه مورد لطف  
ومحبت هم قرار می دهند و به عنوان پاداش و جایزه بداخلاقی ،  دستیار 

اول سرمربی در تیم ملی  انتخاب می کنند!؟
بگذریم که دیری است  برخورد با بداخلاقی و تزریق روحیه جوانمردی و 
منش پهلوانی به کل جامعه به ویژه جامعه ورزش تضعیف شده و در برخی 
فدراسیون ها از جمله والببال و فوتبال به دست فراموشی سپرده شده است 
و خبری از احیای اخلاق منش پهلوانی و جوانمردی در رشته هایی نظیر 

فوتبال، هندبال، والیبال و فوتسال نیست!
البته تعجبی ندارد، چرا که در راس امور کسانی قرار گرفته اند که گویا این 
موارد برایشان به صورت عادی در آمده است! اما اینکه اخیراً دبیر فدراسیون 
والیبال ایران در مصاحبه ای عنوان کرده که تیم ملی با همان نفرات قبلی 
در مسابقات و احتمالاً در بازی های المپیک حضور پیدا می کند! پرسش 

برانگیز شده است!؟
اولاً به نظر می رسد آقای میلاد تقوی به جای الکنو سرمربی روسی نفرات 
تیم ملی را انتخاب فرموده و لیستی از قبل تهیه شده را آماده تحویل 
به سرمربی )نامرئی( کرده است! دوماً مشخص نکرده اند ملاک ایشان در 

انتخاب نفرات تیم ملی بر چه پایه ای استوار گردیده است!
مضاف بر اینکه وقتی افرادی مانند آقای تقوی را داریم که با دید وسیع 
و کارشناسانه زحمت می کشند تا نفرات برجسته و شایسته تیم ملی را 
برگزینند چه لزومی دارد با صرف هزینه های میلیاردی به سراغ مربیان بزرگ 
دنیا برویم!؟ گویا آقای تقوی یا شناختی از بازیکنان جوان، و شایسته ندارند 
و یا فراموش کرده اند که تنی چند از بازیکنان تیم ملی مصدوم و یا پا به 

سن گذاشته اند که قادر به همراهی تیم ملی نیستند!
متاسفانه ناهنجاری ها در والیبال روز به روز افزایش می یابد و به صورت 
معضلی لاینحل در آمده و شوربختانه مرجعی هم نیست که به این اوضاع 
آشفته سرو سامان دهد! و اینکه چه کسی وظیفه دارد به این  نابسامانی، 
آشفته بازاری، بداخلاقی سر و سامان ببخشد، و زد و بند های پشت پرده  

را ریشه یابی کند و مانع رشد روز افزون آن ها شود، برما پوشیده است!
و اینکه چرا مربیانی مانند سعید رضائی، رحمان محمدی راد، بهروز عطائی 
و... با آن همه سوابق درخشان بازیگری، تحصیلات و رزومه مربیگری نباید 

در کنار سرمربی تیم ملی قرار بگیرند نیز در پرده ابهام مانده است! 

تحلیلانرژی

اصغر قلندری

  نویسنده و روزنامه نگار
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»دنیای هوادار« یاد و خاطر زنده یاد »محمدحسن گنجی« فرهنگی
- پدر علم جغرافیای نوین و هواشناسی ایران - را گرامی می دارد

صبح روز دوشنبه بيست و سوم فروردين است و برنامه ای صبح 
محور از شبكه سه با دو مجری جوان روی آنتن است.

اولی سوژه می دهد و مجری دومی پردازش می كند و حكم می 
دهد. موضوع اين روزها هم كه مشخص است. حمله به كسی كه 
همه به او حمله می كنند امروز بهترين سوژه را هم دارند. حمله 
سايبری ديشب به سايت نطنز! خلاصه که طرح موضوع می كنند 
و دو نفری »افندی وار« به همديگر جَو می دهند و همينطور 
نمودار جوگيری بالا و بالاتر می رود. »افندی وار« يعنی درست 
مثل جوگير شدن »عباس افندی« كه اول گفت من نايب امام 

زمانم! عده ای شب ها دورش جمع شدند و با »لير استرلينگ« 
انگليسي كه از سفارت به عباس آقا می رسيد كباب و ريحون 
زدند و پای منقل های قوری شاه عباسی نشستند و به نايب امام 
جو دادند تا بيچاره در حدی توهم زد كه گفت:»من پيامبرم« حالا 
بعد از حدود ده دقيقه، دو مجری جوان در حد افندی فقيد جوگير 
شده اند! بطوريكه خود را در سطح نفر اول و دوم مملكت حس 
می كنند و همين فاز فضايي باعث می شود فرمان حكومتی 
اول توسط مجری دوم صادر شود و جنابشان دستور می دهند: از 
امكانات هسته ای استفاده كنيد و نابودشان كنيد! مجری اول كه 
می خواهد از دستيارش عقب نماند و اگر فروغی رئيس صدا و 
سيما شد او به رياست شبكه سه برسد دستور دوم را امريه می كند 
و فرمان می دهد: آقايانی كه برای مداكره رفته اند مذاكرات را ترك 
كنند. باز هم صدرحمت به اين يكی! حداقل فرمان هسته ای نداد 
و به زدن زير ميز مذاكرات راضي شد. بابا جان بگذر، دنيا را نابود 
نكن! اينكه آب سر بالا می رود و معلم ده ما اسب نعل می كند 
تا نعل بند قديمی روستا بچه های شيطون را نعل كند جاي خود 

حداقل: پيدا كنيد »محمدجواد ظريف« را!

احیای »فرهنگ و هنر ملی« با تشکیل »دولت مذاكرات را ترك كنيد!

»شنای پروانه« در اکران آنلاین می تازد!

»زنگ تفریح« به استقبال جوایز گویا 
»خورشیدگرفتگی«اسپانیا می رود

 در جشنواره فرانسوی

»نان مقدس« در بخش مسابقه جشنواره »ترنتو« ایتالیا

نخود هر آش!

 گیشه

تلنگر

در حاشیه  و گروه ها و جریان های سیاسی  افراد 
های جامعه، فضای مجازی و برخی رسانه ها و مراکز 
قدرت، توسط هواداران خود، تبلیغات غیررسمی برای 
انتخابات ریاست جمهوری را آغاز کرده اند! این رخداد 
زودهنگام و برنامه ریزی شده، نشانگر حساس بودن 
گزینش رئیس جمهور و تشکیل دولت آینده است. از 
آنجا که هیچ کدام از دولت های جناحی و سیاسی 
پیشین از ملت، نمره قبولی نگرفته اند و معضلات، 
بحران ها و نابسامانی های جامعه در تمام حوزه های 

اقتصادی و فرهنگی و سیاسی، حاصل عملکردهای 
آن ها است، لذا اهالی فرهیخته، فرهنگساز و سلامت 
به جز حزبی ها و شرکای   - اندیش فرهنگ کشور 
سفره! - امید خود را از دولت های جناحی/ سیاسی، 
قطع کرده و چون خواهان فرهنگ و هنر، سینما، صدا 
و سیما، تئاتر، موسیقی و... ملی و حل مشکلات 
فراوان خود و عرصه هنر هستند و می دانند این مهم، 
تنها در »حاکمیت نگاه و عملکرد ملی« اجرایی خواهد 
شد، به همین دلیل به انتخاب رئیس جمهوری با 
دانش و متخصص و متعهد و تشکیل »دولت ملی« 
و  این خصوصیات  با  نامزدی  چنانچه  و  دارند  باور 
برنامه ها در میان نامزدها وجود داشته باشد به او 
رای خواهند داد و این تازه، نخستین گام مهم برای 
معماری نوین کشور و فرهنگ و هنر خواهد بود. آیا 
چنین شخصیتی و معماران وطن پرستی که دارای 
تفکر و اهداف تشکیل دولت ملی و نه حزبی باشند، 

وجود دارند.

فیلم های سینمایی »آقای سانسور« و »شنای پروانه« این روزها 
با تمام محدودیت ها در نمایش فیلم سینمایی، اما در اکران 

آنلاین مورد استقبال قرار گرفته اند.
هر چند کووید ۱۹ حالا یک سال و اندی است اجازه روشن 
ماندن چراغ سینماها به مدت طولانی را نداده؛ گزینه اکران 
آنلاین جایگزین خوبی بود که حداقل علاقه مندان به سینمای 
ایران هر چند محدود بتوانند برخی آثار روز سینمای ایران را از 
طریق وی او دی ها )سامانه های ویدئوی درخواستی( تماشا 

کنند.
در این مدل اکران هم شاید در معرفی مهم ترین رقبای سینما 
بتوان از شنای پروانه و آقای سانسور نام برد که نسبتا استقبال 

خوبی از آن ها در اکران آنلاین شده است.
فیلم سینمایی آقای سانسور ساخته علی جبارزاده که در اکران 
عمومی سینماها نیز حدود یک میلیارد و ۵۰۰ میلیون تومان 

فروخته بود حالا با شیوع ویروس کرونا و تعطیلی سالن های 
سینما در حال حاضر اکرانش به صورت آنلاین ادامه دارد و 
توانست در پلتفرم های اکران آنلاین به فروشی بیش از یک 

میلیارد تومان دست یابد.
پایان  به  آینده  هفته  آنلاینش  اکران  که  سانسور  آقای 
می رسد حالا در مجموع نمایش سالن های سینما و اکران 
آنلاین با فروشی حدود سه میلیارد تومان به کار خود پایان 

خواهد داد.
محمدرضا فروتن، بهرام افشاری، بهاره رهنما، بهنوش بختیاری، 
امید روحانی، محمود پاک نیت، علی مثنوی، گیتی قاسمی، 
امیر کربلایی زاده، صحرا اسدالهی، امیراشکان مثنوی، شاهین 
باباپور، علی ضیایی، حسن نوری، بابک برزویه و زنده یاد علی 
برقی، همراه با هنرمند خردسال آریانا مثنوی، بازیگران این فیلم 

کمدی هستند.

اما شنای پروانه را هم باید موفق ترین فیلم اکران آنلاین به 
حساب آورد که در نخستین هفته نمایش آنلاین ۲ میلیارد و 

۶۰۰ میلیون تومان فروخت.
سینمایی  ساخته  نخستین  پروانه  شنای  سینمایی  فیلم 
محمد کارت به تهیه کنندگی رسول صدرعاملی پیش از اکران 
آنلاین در سینماهای سراسر کشور در دو نوبت روی پرده 
در ۲  را  آنلاینش  اکران  نوروز ۱۴۰۰  ایام  در  رفت و سپس 

پلتفرم آغاز کرد.
امیر آقایی، جواد عزتی، طناز طباطبایی، علی شادمان، مهدی 
حسینی نیا، مه لقا باقری، ایمان صفا، ناهید مسلمی، نادر 
داودنژاد و هنرمندی  افتخاری علیرضا  با حضور  شهسواری 
پانته آ بهرام و معرفی آبان عسکری بازیگران شنای پروانه 
هستند. شنای پروانه سیمرغ بلورین بهترین فیلم از نگاه مردم 

را از سی و هشتمین جشنواره فیلم فجر دریافت کرد.

به  تفریح«  »زنگ  کوتاه  فیلم 
به  آزاد،  نیکخواه  نوید  کارگردانی 
عنوان تنها نماینده از ایران، به بخش 
مسابقه بین الملل هجدهمین دوره 
 »Alicante« جشنواره فیلم آلیکانته

در اسپانیا راه یافت.
فیلم  هوادار«،  »دنیای  گزارش  به 
کوتاه زنگ تفریح با نام اسپانیایی 
»El Recreo« در اولین اکران رسمی 
بین الملل  مسابقه  در  اروپا،  در 
آلیکانته  جشنواره  هجدهمین 
و  درمی آید  نمایش  به   »Alicante«
با آثار شاخصی از کلمبیا، آرژانتین، 
ونزوئلا،  پرو،  انگلستان،  آلمان، 
اروگوئه، هلند، مکزیک و روسیه به 

رقابت می پردازد.
جوایز گویا »Goya Awards« جایزه 
ملی و معتبرترین جایزه سینمایی 
کشور اسپانیا است. »گویا« یکی از 
معتبرترین جایزه سینمایی جهان 
به شمار می رود. جایزه گویا در سال 
۱۹۸۷ تأسیس شد و اولین دوره آن 
در محل  در ۱۶ مارس همان سال 

تئاتر لوپه دوگا شهر مادرید برگزار 
شد.

در  این،  از  پیش  تفریح،  زنگ 
تأیید  مورد  شاخص  جشنواره های 
آکادمی اسکار از جمله جشنواره فیلم 
کوتاه »ازمیر« و جشنواره »سینه لبو« 
شیلی حضور داشته و از افتخارات 
آن می توان به کسب جایزه بهترین 
دوره  سومین  و  سی  از  بازیگر 
 »Living Skies« جشنواره دانشجویی
کانادا و جایزه بهترین فیلم کوتاه از 
»آکسفورد«  جشنواره  هجدهمین 

آمریکا اشاره کرد.
برعهده  تفریح  زنگ  جهانی  پخش 
 »FeelSales« اسپانیایی  شرکت 

است.
موژان کردی، ریحانه نبی یان، نیلوفر 
شکوهی نیا و غزل خلیلی بازیگران 

این فیلم کوتاه هستند.
فیلم کوتاه زنگ تفریح به نویسندگی، 
نوید  کنندگی  تهیه  و  کارگردانی 
نیکخواه آزاد تولید شده و محصول 

»شمید فیلم« است.

فیلم کوتاه »خورشیدگرفتگی« به کارگردانی رها 
در  به جشنواره ای  قاسمی  علیرضا  و  امیرفضلی 

فرانسه راه پیدا کرد.
به گزارش »دنیای هوادار«، فیلم کوتاه خورشید 
علیرضا  و  امیرفضلی  رها  کارگردانی  به  گرفتگی 
بین المللی  جشنواره  دوره  سی امین  به  قاسمی 

»کوت کورت« فرانسه راه پیدا کرد.
این جشنواره هر ساله در ناحیه پنتان شهر پاریس با 

هدف گسترش زبان سینمایی برگزار می شود.
خورشید چراغی پور، پانیذ اسماعیلی، آنیتا باقری، 
فراز مدیری و پیمان نعیمی بازیگران این فیلم 

کوتاه هستند.
سی امین دوره جشنواره »کوت کورت« از ۱۶ تا ۲۲ 

ژوئن برابر با ۲۶ خرداد تا ۱ تیر برگزار می شود.
خورشیدگرفتگی محصول مشترک کمپانی ایرانی 
ضلع ششم و کمپانی فرانسوی ستاره سفید بوده 
و پخش بین المللی آن بر عهده کمپانی مانیفست 

است.
در خلاصه داستان این فیلم آمده است: کمی پیش 
زندگی  واقعیت  کامل شدن خورشیدگرفتگی  از 

ساقی دست خوش تغییر می شود...

مستند »نان مقدس« به بخش مسابقه اصلی شصت و 
نهمین دوره جشنواره بین المللی فیلم »ترنتو« در کشور 

ایتالیا راه یافت.
به گزارش »دنیای هوادار«، فیلم مستند نان مقدس آخرین 
اثر مرحوم رحیم ذبیحی و به تهیه کنندگی تورج اصلانی 
کارگردان و مدیرفیلمبرداری سینمای ایران؛ در چهارمین 
ایران،  از سینمای  نمایندگی  به  خود  بین المللی  حضور 
در بخش رقابتی اصلی شصت و نهمین دوره جشنواره 
بین المللی فیلم »ترنتو« در کشور ایتالیا به نمایش در می آید 
و با ۱۳ فیلم از کشورهای مختلف جهان، برای تصاحب 

جایزه طلایی این رویداد سینمایی به رقابت می پردازد.
پخش بین المللی این اثر مستند، به عهده شرکت »تصویر 
گستر الهه پارسی« )الی ایمیج( به مدیریت الهه نوبخت 

است.
جشنواره بین المللی فیلم »ترنتو« که قدیمی ترین رویداد 
سینمایی اروپا با موضوع فرهنگ کوه، طبیعت، ماجراجویی 

و اکتشاف به شمار می رود؛ شصت و نهمین دوره آن با 
جهان  مختلف  کشورهای  کارگردانان  از  اثر   ۱۰۰ نمایش 
در هشت بخش مختلف از جمله؛ بخش رقابتی اصلی 
»فیلم های مستند و کوتاه«، بخش »نمایش ویژه«، بخش 
»سرزمین های بلند«، بخش »فیلم های سینمایی«، بخش 
»آینده مردم در سرزمین های کوهستانی«، بخش »داستان ها 
و  زیستی  محیط  »مستندهای  بخش  نویسندگان«،  و 
تغییرات آب و هوایی« و همچنین بخش »مقصد گرینلند« 
در روزهای ۱۹ تا ۲۶ اردیبهشت ماه امسال )۹ تا ۱۶ می ۲۰۲۱( 
به دلیل شیوع ویروس کرونا به صورت آنلاین در شهر ترنتو 

در شمال ایتالیا برگزار می شود.
نان مقدس در نخستین حضور بین المللی خود در بخش 
دوره  سومین  و  سی  در  بلند«  نیمه  »فیلم های  رقابتی 
جشنواره بین المللی فیلم مستند آمستردام ـ »ایدفا« در 
کشور هلند به نمایش در آمد و در ادامه حضورهای جهانی 
خود در بخش رقابتی »فیلم های بلند« هجدهمین دوره 
جشنواره بین المللی فیلم مستند »بیگ اسکای« در کشور 
آمریکا به عنوان یکی از رویدادهای مهم و سالانه سینمای 

مستند در جهان، به نمایش در آمد.
این اثر مستند، در ادامه حضورهای بین المللی خود، در 
روزهای ۹ تا ۱۹ اردیبهشت ماه  )۲۹ آوریل تا ۹ می ۲۰۲۱( 
در بخش رقابتی »ویترین جهان« در بیست و هفتمین دوره 
جشنواره بین المللی فیلم مستند »هات داکس« کانادا به 
نمایش در می آید و با فیلم هایی از کشورهای مختلف، در 

این رویداد سینمایی به رقابت می پردازد.

جبار آذین

  نویسنده و منتقد

سعید  شفیعیان

 نویسنده

جشنواره ها
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ورزشی »دنیای هوادار« یاد و خاطر زنده یاد »علی اصغر بهاری«

 - نوازنده فقید - را گرامی می دارد

»شهاب الدین عزیزی خادم« که از انتخاب پر ماجرای ایشان بر مسند 
ریاست فدراسیون فوتبال چند ماهی بیشتر نمی گذرد، با تصمیم های 
پرحاشیه خود در نحوه انتخاب کادر مدیریتی فدراسیون فوتبال و ارکان 

تیم ملی، نشان داده است که مرد این میدان نیست.
ایران  صنایع  در  قدرت  عوامل  حمایت  با  سال ها  که  ایشان 
مسئولیت های مختلفی در شرکت ها و کارخانجات دولتی داشته 
فوتبال هم  فدراسیون  مدیریتی  راس  در  که  است، تصور می کرد 
می تواند هرکاری که مایل باشد، انجام دهد اما غافل از آنکه اگر 
شیوه های مدیریتی در کارخانجات و صنایع به دلیل پنهان کاری های 
مرسوم در مدیریت دولتی ایران، از دید عموم مردم پنهان می ما ند و 
مدیران دولتی به هیچ وجه پاسخگوی جامعه نبوده و همواره به دلیل 
ریخت و پاش های مالی، از حمایت پدرخوانده های خود در صنعت، 
معدن و تجارت برخوردارند اما ورزش به ویژه فوتبال، از مدیریت 
خانوادگی بر صنایع و شرکت های دولتی جدا است و عملکرد مدیران 
حاکم بر ورزش و فوتبال همواره مورد تجزیه و تحلیل و حتی اعتراض 

جامعه قرار می گیرد.
از طرفی، مدیران، مربیان، ورزشکاران و دیگر ارکان ورزش کشورمان 
کمتر به بله قربان گویی رایج در صنایع و معادن تن می دهند و 
خواسته به حق خود را فریاد می زنند که نمونه اش را در رد درخواست 
سرپرستی تیم ملی از سوی بسیاری از چهره های شناخته شده ورزشی 

دیدیم و بر آنان درود فرستادیم.
روی سخنمان با رئیس جوان و جویای نام فدراسیون فوتبال و اعوان 
و انصار ایشان در ریاست هیات های فوتبال استان های کشور است که 
با زد و بند های مالی در شب انتخابات تطمیع شده و رای خود را که 
به نمایندگی از تمام ارکان فوتبال در استان های تحت مدیریتی شان 
بود، به بهایی نازل به حراج گذاشتند تا فوتبال ایران در اندک زمان 
پس از انتخابات خود به این حال نزار افتاده و در گرداب مشکلات 

غوطه ور شود.
تاریخ پرحاشیه فوتبال ایران هیچگاه چنین خیانت بزرگی را فراموش 

نخواهد کرد.
رئیس فدراسیون فوتبال باید بپذیرد که مدیریت در فوتبال ایران با 
عضویت در هیات مدیره فلان واحد صنعتی دولتی تفاوت دارد چون 
اگر در مدیریت دولتی قرار نیست به اقشار مختلف جامعه جواب پس 
بدهند و تنها با تطمیع مدیران بالادست خود به همکاری در آن واحد 
پرسود صنعتی ادامه می دهند اما در مدیریت  ورزشی باید پاسخگوی 
افراد مختلف جامعه و خاک خوردگان و پیشکسوتان ورزشی باشند 
و به همانگونه که مدیریت بر ورزش به ویژه فوتبال، یک شبه انسان 
را به شهرت می رساند، به همان سرعت هم به ورطه ی نیستی و 

نابودی می کشاند.
جالب آنکه حتی رفقای گرمابه و گلستان رئیس جدید فدراسیون 
فوتبال هم به دلیل خودکامگی و انتصاب های اشتباه ایشان در 
روی  وی  از  موجه،  غیر  افراد  به  کلیدی  مسئولیت های  واگذاری 

برگردانده و یک به یک از همکاری با فدراسیون فوتبال که حتی در 
رویا هم خواب آن را نمی دیدند، سرباز می زنند.

جناب آقای عزیزی خادم اگر به لطف مافیای پشت پرده و علی رغم 
جوانی و کم تجربگی به مدارج بالا در واحدهای پر سود صنعتی و یا 
سازمان های غیرورزشی دست یافته اید، باید بدانید که فوتبال ایران 

اینگونه رفتار پدر خوانده  مآبانه را برای انتصاب افراد غیر بر نمی تابد.
برای مدیریت در ورزش به ویژه فوتبال باید مرد عمل و مقبول جامعه 
ورزش باشید و الا چه کسی عنوان سرپرستی تیم ملی فوتبال کشور 

خود را پس می زند و از قبول آن صرف نظر می کند؟
در  ناجور  وصله ای  که  به شماست  اعتماد  عدم  در  فقط  دلیلش 
فوتبال ایران می باشید  و با وجود عضویت چندساله در هیات رئیسه 
فدراسیون فوتبال، هنوز تجربه و مقبولیت لازم برای اداره فوتبال را پیدا 
نکرده و نخواهید کرد. همکاران شما در رده های مختلف فدراسیون 
فوتبال هم وزن و قاعده خودتان هستند و هیچکدام توانایی لازم برای 
قبول مسئولیت در پرطرفدارترین و مقبول ترین فعالیت اجتماعی در 

ایران و جهان یعنی فوتبال را ندارند.
اگر حسین فرکی، حمید علیدوستی و سایر چهره های شناخته شده 
فوتبال ایران همکاری با فدراسیون شما را نپذیرفتند، تنها به دلیل 
عدم اهلیت شما در فوتبال است و این حرکت یعنی جواب رد دادن 
به سمتی است که شما با پول هایی که معلوم نیست از کجا آورده اید، 

آن را خریده اید!
ریاست بر فوتبال ایران خریدنی نیست بلکه نیازمند تجربه، تعهد و 
تخصص فوتبالی است که شما از آن بی بهره هستید. متاسفانه در 
اولین مرتبه ای که انتخابات فدراسیون فوتبال بارعایت تمام قوانین و 
دموکراسی کامل انجام شد، نتیجه بدست آمده به دلیل خودفروختگی 
تعدادی از رای دهندگان به بدترین شکل ممکن رقم خورد تا مشخص 
شود که حداقل در ورزش، هنوز به بلوغ لازم برای احترام به دموکراسی 
نرسیده ایم و مصالح فوتبال کشورمان را به چند دلار نا قابل میفروشیم 
چون هنوز منافع شخصی مان را بر منافع عمومی ورزشی و فوتبال 

کشورمان ارجح می دانیم.
پس همان بهتر که همچون گذشته، مدیران ورزشی به شیوه دستوری 
انتخاب شوند چون رای دهندگان مجامع عمومی فدراسیون ها و 
هیات های ورزشی در ایران  هنوز الفبای دموکراسی را نمی دانند و 
به باند و باندبازی و طایفه گری در انتخابات بیشتر اهمیت می دهند. 
با نگاهی گذرا به سابقه ی بسیاری از افراد حاضر در مدیریت کنونی 
فدراسیون فوتبال متوجه خواهیم شد که طایفه گری و ریخت و 
پاش های مالی، هنوز اصل مهم و تعیین کننده در انتخابات است 
و این به معنای پسرفت اجتماعی به نحوی که لایق آن هستیم، 

می باشد.

اندرحکایت رئیسی که وصلۀ ناجور است؛

تاریخ، انتخابات و تصمیمات این فدراسیون 
فوتبال را فراموش نخواهد کرد

قابل توجه آقای وزیر!

ورزش زمانی همگانی می شود که 
اولویت کشور باشد

معاون فرهنگی و توسعه ورزش همگانی وزارت ورزش و 
جوانان با حضور در محل فدراسیون ورزش های همگانی 
تلاش  و  سال ۹۹  در  فدراسیون  این  دستاوردهای  از 
مجموعه مدیریتی آن تمجید کرد و افزود: خوشبختانه 
فدراسیون ورزش های همگانی جایگاه واقعی خود را در 
راهبری ورزش همگانی کشور به عنوان یک فدراسیون 
راهبردی پیدا کرد و این مسیر به اعتقاد من برگشت 

ناپذیر است و در آینده نیز تقویت خواهد شد.
احمدی افزود: در زمینه حمایت بودجه ای از فدراسیون 
ورزش های همگانی در حال تدوین تفاهم نامه هایی 
هستیم که از این پس ابلاغ اعتبارات به ادارات کل 
ورزش و جوانان استان ها بر اساس تفاهم نامه باشد 
ملی  های  پروژه  اجرای  برای  زمینه  موضوع  این  و 
فدراسیون ورزش های همگانی را در سال جاری فراهم 

خواهد کرد.
معاون فرهنگی و توسعه ورزش همگانی وزارت ورزش 
و جوانان در ادامه اظهار داشت: توفیق فدراسیون در خلق 
یک الگو و ادبیات بومی مبتنی بر بازاریابی اجتماعی 
است و همین ادبیات است که باعث جلب مشارکت 
دستگاه ها و نهادهای مرتبط با ورزش همگانی بویژه 

شهرداری ها را فراهم نمود.
خدمت جناب دکتر احمدی که از خوبان ورزش و رسانه 
هستند و ریاست انجمن ورزشی نویسان را هم برعهده 
دارند عرض کنیم که ورزش همگانی یک مقوله ملی 
است و با یک فدراسیون و چند کارمند نمی توان این بار 

بزرگ را به سرمنزل مقصود رساند.
از آنجا که در ورزش ما توجه به هیاهوی ورزش قهرمانی 
بسیار بیشتر از عرف معمول است متاسفانه ورزش 
همگانی اصلا اولویت نیست و تا زمانی که این مهم جا 

نیفتد نمی توان ورزش را همگانی کرد.
در دنیای پیشرفته دولت ها کاری به ورزش قهرمانی و 
حرفه ای ندارند و آن را به باشگاه ها و اتحادیه ها واگذار 

کرده اند و تنها دولت در نقش مسئول کلی یک نظارتی 
دارد ولی تمام هم و غم دولت ها بر توسعه ورزش های 

سلامت محور است.
اما اینجا وزیر ورزش شاید سالی یکبار در هفته تربیت 
بدنی لباس ورزشی بپوشد و در همان فضای اطراف 
ساختمان وزارت صد متری هم حرکت کند اما هر روز 
سر و کار وزیر و معاونین با تمام ابزار و امکانات با 

ورزش قهرمانی است.
برای وزارت ورزش و متولیان بالاتر مملکت کسب یک 
مدال با هر قیمتی در المپیک بسیار با ارزش تر از توجه 
مردم به ورزش و تندرستی است برای همین وقتی در 
المپیک پکن تنها دو مدال کاروان عریض و طویل ما 
گرفت وزیر ورزش و رئیس کمیته المپیک نیمه شب 
در سکوت به کشور آمدند و همان هم چشم اسفندیار 

حذف رئیس سازمان ورزش شد.
درحالیکه سرنوشت یک وزیر را نباید با مدال گره زد، در 
جایی می توانیم  با مدال جایگاه ورزش خود را با دیگر 
کشورهای صاحب مدال مقایسه کنیم که از سیستم 
گلخانه ای دست برداریم و به فکر کشف و پرورش 

استعدادها در رشته های مختلف باشیم.
الان در سال المپیک وزارت ورزش فدراسیون ها را چند 
دسته کرده و بودجه ای مشخص برای فدراسیون های 
شانس مدال در نظر گرفته و به سایر فدراسیون ها هم 

در اندازه رفع نیازهای اولیه بودجه داده است.
درحالیکه به قول علیرضا دبیر اگر مدال المپیک می 
خواهیم باید کشتی را در اندازه اولویت های مهم کشور 
ببینیم آنهم نه برای این المپیک که از الان برای المپیک 

های آینده باید سرمایه گذاری کرد.
آقای وزیر ورزش و رئیس کمیته المپیک که دست و 
دل باز شده اند باید بدانند که اگر ورزشکاری بخواهد 
مدال المپیک بگیرد باید از امروز برای 4 سال و 8 سال 
بعدش سرمایه گذاری کرد و این وعده های امروز نمی 
با دکتر  تواند مدال ساز باشد. در هر صورت ما هم 
احمدی هم عقیده ایم که ورزش همگانی نیاز به نقشه 
راه دارد و به صرف تکیه بر یک فدراسیون نمی توان 

امیدی به سلامت محوری ورزش همگانی داشت.
زمانی جامعه ای شاداب و سلامت و پرنشاط داریم که 
ورزش همگانی اولویت کشور باشد و رسانه ها و دولت 
و مسئولان و مردم بخواهند که این فرهنگ سازی 

همگانی در همه بخش ها آغاز شود...

دریچهدیدگاه

سیدرضا فیض آبادی

 نویسنده و روزنامه نگار

 دکتر مهرداد فرشیدی

  نویسنده و استاد دانشگاه

رئیس فدراسیون فوتبال باید بپذیرد که مدیریت در فوتبال ایران با عضویت در هیات 
مدیره فلان واحد صنعتی دولتی تفاوت دارد چون اگر در مدیریت دولتی قرار نیست به اقشار 

مختلف جامعه جواب پس بدهند و تنها با تطمیع مدیران بالادست خود به همکاری در آن 
واحد پرسود صنعتی ادامه می دهند اما در مدیریت  ورزشی باید پاسخگوی افراد مختلف 
جامعه و خاک خوردگان و پیشکسوتان ورزشی باشند و به همانگونه که مدیریت بر ورزش 

به ویژه فوتبال، یک شبه انسان را به شهرت می رساند، به همان سرعت هم به ورطه ی 
نیستی و نابودی می کشاند.

آقای وزیر ورزش و رئیس کمیته المپیک که دست و دل باز شده اند باید 
بدانند که اگر ورزشکاری بخواهد مدال المپیک بگیرد باید از امروز برای 4 

سال و 8 سال بعدش سرمایه گذاری کرد و این وعده های امروز نمی تواند 
مدال ساز باشد. در هر صورت ما هم با دکتر احمدی هم عقیده ایم که ورزش 

همگانی نیاز به نقشه راه دارد و به صرف تکیه بر یک فدراسیون نمی توان 
امیدی به سلامت محوری ورزش همگانی داشت.
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»دنیای هوادار« یاد و خاطر زنده یاد »صفورا اردشیری« ورزشی

- قهرمان فقید تکواندو - را گرامی می دارد

مدت هاست دلم می خواهد ننویسم و نگویم. 
ننویسم چون قلمم اگر بخواهد رسالتش را به 
سوخته  های  سینه  فریادهای  باید  بیاورد  جا 
از رنج و تنهایی و رهاشدگی یک ملت توسط 
مسئولین شان را بر کاغذ بیاورد و نمی گویم 
چرا که زبانم از حجم »مگوها« سرخ شده و چه 
بسا بشود اسباب مصیبت سر سبزم! اما این بار 
به خاطر موضوعی که دلم را بیش از پیش به 
درد آورده، دل را به دریا زده ام و می خواهم از 
دردی بگویم که درمانش به ما بستگی دارد. درد 
یک دخترک نازنین و معصوم که بر بستر دردی 
نادر افتاده و هزینه درمانش سر به فلک کشیده 
است. صحبت از »دلارا« است که بیماری بسیار 
نادری دارد به نام sma  که در تیپ 1 آن اگر تا دو 
سالگی درمان نگیرد قطعا تن رنجورش را طعمه 
عفریت مرگ می کند. وقتی سیمای این دخترک 
را که در بستر افتاده دیدم و تمسک خانواده اش 
به هرجایی که بتواند روزنه امیدی برای حفظ 
»زندگی« او ایجاد کند رصد کردم بی اختیار به یاد 
خودمان افتادم. یاد ملتی که می خواهد بماند و 

برای ماندن و حیات و زندگی آن هم در روزهایی 
که کسر قابل توجهی از مسئولین شان درگیر 
بگیر و ببندهای اقتصادی و سیاسی خودشان 
هستند، با تمام توانش دست و پا می زند و به 
زندگی چنگ می زند. در میانه مسئولانی که 
سرشان یا گرم اختلاس و حرص زدن بر سر سفره 
انقلاب است و یا سرگرم پروژه سازی های کثیف 
انتخاباتی برای حصول اهداف سیاسی و به دست 
آوردن قدرت است، تنها مانده و جز خداوند و 
خودش شاید برخی دیگر که هنوز فریفته چرب 
و شیرین دنیا نشده اند کسی را ندارد. ملتی که 
مدت هاست یک تنه در مقابل دشمنان خارجی 
و زیر بمباران سیاه نمایی و نا امیدی که این 
دشمنان خارجی می خواهند به ذهن آن ها پمپاژ 
کند و سیل تحریم های جنایت کارانه ای که 
جانیان جهانی بر این ملک و ملت مستولی کرده 
و بدتر از همه، دشمنان داخلی ای که به این 
خباثت های دشمنان خارجی در داخل ضریب 
می دهند، ایستاده و یکه و تنها در حال دفاعی 
مقدس است از حریم حیات و حرمت و کرامت و 
عزت خویش و الحق که تا امروز جانانه ایستاده 
و دنیایی را متحیر کرده از این همه پایداری و 
پایورزی بر سر آنچه در همه عالم ستودنی است. 
و حالا باز برگ دیگری گشوده برای قدرت نمایی 
علی)ع(  مولایش  چونان  که  بزرگ  ملت  این 
مظلوم اما قوی است. قدرت نمایی ملتی که 
تاریخ ساز و دوران ساز بوده و حالا باید برای حق 
حیات دخترکی معصوم به میدان بیاید. نه فقط 

برای »دلارا« که »دلارا« هم مانند یکی از صدها 
بیمار و رنج دیده این کشور است که باید مورد 
رسیدگی قرار گیرد بلکه برای اینکه حتی یک برگ 
سبز نباید وقتی می شود باشد، از این درخت 
تناور ملت ایران بر زمین افتد. به همین منظور 
خیرین بسیاری تا به حال به میدان آمده اند که 
کافی نبوده و حالا وقت آن است که ملت هم 
با هر آنچه کرامت والایشان به آن ها نهیب می 
زند پا به میدان بگذارند و یکبار دیگر مانور غیرت 
و همدلی را با رمز »دلارا« آغاز کنند تا هم شاید 
مسئولان را بر سر غیرت بیاورند و توجه آن ها را 
به مشکلات اینچنینی ملت جلب کنند و هم به 
همه بدخواهان این سرزمین، از داخلی تا خارجی 
این حقیقت را یادآوری کند که این درخت تناور 
ملت ایران  بر تک تک برگ هایش غیور است 
تا مبادا برگی از این درخت به خاطر غفلتمان  

بیفتد...

دیدار دو تیم فولاد ایران و العین امارات در مرحله پلی آف لیگ 
قهرمان آسیا ۲۰۲۱، به پایان رسید و شاگردان جواد نکونام با 
برتری پُرگل چهار بر صفر از سد نماینده امارات گذشت، اما این 
پیروزی مقتدرانه، عملکرد خوب جواد نکونام در قامت سرمربی 
در فولاد را تکمیل کرد و حالا می توانیم از ظهور نسلِ جدید 

مربیان جوان و موفق در فوتبال ایران بیشتر صحبت کنیم.
با نگاهی اجمالی به مربیان شاغل در سطوح اول فوتبال 
ایران درمی یابیم که فوتبالِ ما در بخش مربی، پوست اندازی 
کرده است، موضوعی که باتوجه به عملکرد سرمربیان جوان 
لیگ برتری یا حتی لیگ یکی در چند سال اخیر، این اتفاق 
مثبت، فوتبال ایران را به داشتن مربیانی موفق در آینده امیدوار 

کرده است.
لیگ بیستم بیش از هر لیگی، به خود مربیان جوان دیده 

است، این موضوع تا حدی در فوتبالِ ما 
در حال رشد و نمو است که اغلب تیم ها 
با اعتماد به مربیان جوان، لیگ برتر را به 

قلمرو مربیان جوان تبدیل کرده است.

- یحیی گل محمدی

چند  مربیان  موفق ترین  جزو  پرسپولیس،  فعلی  سرمربی 
سالِ اخیر فوتبال ایران است، یحیی پس از ناکامی در اولین 
حضورش به عنوان سرمربی در پرسپولیس، در نفت و ذوب آهن 
و شهرخودرو در قامت سرمربی درخشید و پس از بازگشتی 
دوباره به پرسپولیس، سرخپوشان را قهرمان لیگ نوزدهم کرد و 

با آنها به فینال لیگ قهرمانان آسیا هم رسید.

- محرم نویدکیا

کاپیتان محجوب و محبوب سال های نچندان دور زردپوشان 
محبوبش  تیم  در  سرمربی  عنوان  به  حالا  زاینده رود،  دیار 
فعالیت می کند، در شرایطی که محرم اولین فصل از دوران 
مربی گری اش را تجربه می کند، توانسته عملکرد درخشانی را 
خود به نمایش بگذارد و سپاهانی ها را به قهرمانی در لیگ 
بیستم امیدوار کرده است، باتوجه به نحوه و سبک بازی 
سپاهانی ها در این فصل از رقابت های لیگ برتر، محرم نویدکیا 
را هم بدون شک باید در زمره مربیان موفق و آینده دار فوتبال 

ایران قرار داد.

- فرهاد مجیدی

به  دوباره  بازگشتی  با  آبی ها،  اسبق  محبوب  هفت  شماره 
استقلال، امید هواداران استقلال را برای کسب جام دوچندان 

گذشته  فصل  که  مجیدی  است،  کرده 
استقلال را به فینال جام حذفی رساند 
قهرمانی  نایب  عنوان  به  استقلال  با  و 
او هم  لیگ برتر هم رسید، بدون شک 
از مربیان آینده دار و موفق فوتبال ایران 
محسوب می شود، مجیدی در هر برهه ای 

که به عنوان سرمربی در استقلال فعالیت کرده است، نتایج 
مطلوبی را کسب کرده و حالا هم در لیگ بیستم به موفقیت 
با استقلالی ها بیش از قبل امیدوار شده است، فرهاد از مدارک 

معتبری هم از اروپا برخوردار است.

- جواد نکونام

کاپیتان اسبق تیم ملی، هم از نفرات اصلی این لیست است، 
نکونام با دستیاری کارلوس کی روش کارش را آغاز کرد و سبک 
مربیگری او هم شباهات زیادی با نابغه پرتغالی دارد، جواد 
لالیگایی، طلسم چند دهه ای نساجی برای حضور در بالاترین 
سطح فوتبال ایران را شکاند و نساجی را لیگ برتری کرد، حالا 
هم در فولاد در اولین فصل حضورش در لیگ برتر، به مقام 
سومی رسید و با فولاد در مرحله گروهی لیگ قهرمانان آسیا 
حضور دارد، عملکرد تیم های نکونام در این چند فصل، نوید 
شکوفایی یک مربی بادانش و تاکتیکی را به فوتبال ایران 

می دهد.

و غیره های فوتبال ایران...

اما جدا یحیی گل محمدی، فرهاد مجیدی، محرم نویدکیا و 
جواد نکونام، مربیان موفق جوان دیگر هم در فوتبال ایران 
عملکردهای مطلوبی از خود به نمایش گذاشته اند، از رسول 

خطیبی که در گسترش فولاد، ماشین سازی و آلومینیوم 
اراک تیم های قلدر و موفقی را روانه مسابقات کرده بود و حالا 
هدایت تراکتور آذربایجان را برعهده دارد، از سیروس پورموسوی 
که چند فصل اخیر عملکرد خوبی داشته و این فصل هم از 
صنعت نفت آبادان تیمی قابل احترام ساخته است، از محمد 
ربیعی که پله پله از لیگ مناطق کشور و لیگ سه به لیگ برتر 
رسید و یکی از مربیان نامی فوتبال ایران در آینده خواهد بود، 
از مجتبی حسینی که در نفت مسجد سلیمان و مس کرمان 
خوش درخشید و حالا هدایت ذوب آهن را برعهده دارد و یا 
حتی مربیانی چون علیرضا منصوریان، مهدی تارتار، حتی 
مهدی رحمتی، بدون شک فوتبال ایران در حال حاضر در یکی 
از بهترین برهه های زمانی اش قرار دارد که توانسته مربیان 

خوبی را معرفی کند.

آینده ای روشن در انتظار فوتبال ایران

به هرحال در همین گزارش بیش از ۱۰ مربی که در فصول اخیر 
عملکرد مطلوبی را به نمایش گذاشته اند معرفی شد، آماری 
که نشان از آینده ای روشن برای فوتبال ایران دارد، فوتبالی 
که سالیان اخیر چه در سطح ملی و چه در سطح باشگاهی 
وابسته به مربیان خارجی بوده و حالا در دو سه فصل آینده، 
پتانسیل داشتن مربیانی بزرگ برای حضور روی نیمکت تیم 

ملی را هم دارا خواهد بود.

مبادا برگی از این درخت بخاطر غفلتمان  بیفتد...

یک ملت برای »دلارا«
نیمار چگونه به  PSGپیوست!؟

داستان جلد

حرف آخر

سوژه

از  نیمار،  سابق  برنامه  مدیر  ریبیرو،  واگنر 
پیشنهاداتی که باعث شد ستاره برزیلی برای 
انتقال به پاری سن ژرمن چراغ سبز نشان دهد 

رونمایی کرد.
در تابستان سال 2017 بود که یکی از غیرمنتظره 
ترین نقل و انتقالات فوتبال طی سالیان اخیر 
به وقوع پیوست و نیمار با قراردادی به ارزش 
222 میلیون یورو بارسلونا را ترک کرد و راهی 
باعث شد  که  موضوعی  پاری سن ژرمن شد؛ 
رکورد تاریخ نقل و انتقالات فوتبال شکسته 

شود.
اما شاید بسیاری معتقد باشند که جذب نیمار 
توسط باشگاه فرانسوی بدون دردسر خاصی 
صورت گرفته است اما جالب است بدانید که 
هرگز اینگونه نبوده و مذاکرات برای نهایی شدن 
این انتقال بزرگ حدود دو سال طول کشیده 

است.
در همین راستا مدیر برنامه سابق فوق ستاره 
جزئیات  افشای  به  ای  مصاحبه  در  برزیلی 
عجیب انتقال نیمار به پاری سن ژرمن پرداخته 
است. واگنر ریبیرو گفت:»این پروژه در سال 
2015 و از زمان آغاز مذاکرات PSG برای تمدید 
قرارداد با لوکاس مورا استارت خورد. من به 
اولیویه)مدیر ورزشی وقت باشگاه پاری سن 
ژرمن( گفتم که آنها برای تکمیل تیم رویایی 
خود به نیمار احتیاج دارند. اولیویه دو بار به 
سائوپائولو سفر کرد و با پدر نیمار ملاقات کرد.

در تابستان 2016  ما در ایبیزا با نیمار، پدرش، 
ناصر الخلیفی و اولیویه دیدار کردیم. ما در 
ترتیب  را  این ملاقات  آخر یک هتل  طبقه 

دادیم تا هیچ کس نتواند در آنجا حضور پیدا 
کند و عکس بگیرد. ناصر الخلیفی یک پیشنهاد 
باشکوه به او ارائه داد. نیمار سالیانه 11 میلیون 
یورو در بارسلونا درآمد داشت و الخلیفی به او 
دستمزد 26 میلیون یورویی پیشنهاد داد. من 
درخواست حقوق 40 میلیون یورویی کردم و 
او گفت که باید آن را بررسی کند اما می تواند 
بخشی از هتل های زنجیره ای را به عنوان 

قسمتی از این حقوق به نام نیمار کند.
همچنین الخلیفی وعده یک جت اختصاصی 
را به نیمار داد که بتواند با آن سفرهای خود 
از اروپا تا برزیل و بالعکس را انجام دهد. او 
همچنین اعلام کرد که می تواند نام نیمار را 

روی برج ایفل درج کند. این دیوانه وار بود«.
گفتنی است نیمار در حال حاضر چهارمین 
فصل حضور خود در پاری سن ژرمن را پشت 
سر می گذارد و گزارشات در فرانسه حاکی از 
آن است که او از حضور در این تیم کاملا 
خوشحال است و با وجود شایعاتی که پیرامون 
بازگشت وی به بارسا وجود داشته و دارد، نیمار 

قرارداد خود را تمدید خواهد کرد.

محمدرضا ولی زاده

  دبیر سرویس ورزشی 

مهرداد تیموری

 مدیرمسئول

از یحیی و محرم تا فرهاد و نکو؛

ظهور نسلِ جدید مربیان ایرانی! 
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